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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Истински Остап Бендер се е пръкнал в града-герой Тутракан и не само това – желае да му става кмет още тази
неделя. Кристиян Калчев досега е бил общински съветник и това е единственото вярно, което твърди. За да събере
повече гласове той пише, че бил "част от екипа на промяната" при обявяването на своята кандидатура, като така
внушава, че има нещо общо с ППДБ, но това е лъжа. Другите му са по-забав... 

Българската търговско-промишлена палата бе домакин на поредната среща с партньори от Италия.
Организирана със съдействието и активното участие на ръководителя на Службата по търговско-икономически
въпроси на България в Милано, Андрияна Колева, срещата имаше за цел запознаване на италиански компании с
възможностите за инвестиции в нашата страна в секторите енергетика, информационни технологии, екол... 

"Индустриален парк – Сливен" ЕООД привлече партньори за сътрудничество при общи инициативи и проекти,
свързани с развитието на парка и привличане на инвеститорски интерес. Първите споразумения бяха подписани
от управителя Соломон Москона с председателя на Българската търговско – промишлена палата /БТПП/ Цветан
Симеонов, председателя на Българо-гръцката търговско-промишлена камара Саваас Карафилиди... 

Откриха изложението на специалностите по повод Димитровден - духовният празник на град Видин и
Европейската седмица на професионалните умения. Ученици от петте училища в община Видин, които предлагат
професионално образование - Професионална гимназия "Проф. д-р Асен Златаров", Професионална гимназия по
туризъм "Михалаки Георгиев", Професионална техническа гимназия "Васил Левски", Професионална гим... 

Заглавие: Кандидат-кмет митоман се представя за представител на ЮНЕСКО, данъчен, дипломат и
парламентарен секретар, а никога не е бил: Чудо в Тутракан
Дата: 25.10.2023 12:20
Медия: 19 минути

Заглавие: Италиански компании представиха своите бизнес намерения в България
Дата: 24.10.2023 14:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: "Индустриален парк – Сливен" ЕООД сключи споразумения за партньорство
Дата: 25.10.2023 11:41
Медия: Радио и ТВ 999

Заглавие: Откриха изложението на специалностите във Видин по повод Европейската седмица на
професионалните умения
Дата: 25.10.2023 13:18
Медия: Утро Русе

Заглавие: Среща с представители на Организацията за икономическо сътрудничество и развитие

https://19min.bg/news/novini_8/kandidat-kmet-mitoman-se-predstavia-za-predstavitel-na-iunesko-danac-187333.html
https://www.bcci.bg/news/19830
https://radio999bg.com/sliven/industrialen-park-sliven-eood-sklyuchi-sporazumeniya-za-part
https://utroruse.com/article/976319/
https://www.chambersz.com/srescha-s-predstaviteli-na-organizaciyata-za-ikonomichesko-satrudnichestvo-i-razvitie-49223


Цветан Симеонов, ротационен председател на АОБР и председател на Българската търговско-промишлена
палата, както и представители на другите работодателски организации, с експертиза в дигиталната икономика,
бяха поканени на среща с представители на Комитета по политиката в областта на цифровата икономика на
Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР). Срещата се състоя на 18 октом... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Икономиката на САЩ вероятно се е разширила през третото тримесечие с най-бързия ръст от почти две години,
изненадващо ускорение, основно задвижвано от потребителите, които се възползват от предимствата на
устойчивия растеж на работните места, нарастващото богатство и облекчаването на инфлацията, пише "Блумбърг".
Предвижда се брутният вътрешен продукт да нарасне с годишен темп от 4,5% през последно... 

Българският посланик в Токио Мариета Арабаджиева участва на 21 октомври 2023 г. в семинар за
дигитализацията и иновациите, който бе организиран от университета Tokyo Metropolitan University. Това съобщиха
в своя сайт от Българското посолство в Япония. В дискусията участваха още професор Наоюки Кубота, професор по
информационни технологии (ИТ) в университета, както и посланикът на Финландия в Япон... 

Кандидатът за кмет на родопчани иска "Да върне живота в Смолян" Инвеститори от различни краища на света
идват в Смолян на 27 октомври. Хора, управляващи милиарди евро, ще се съберат в 09:30 ч. в новооткрития офис
на Инвестиционно звено на бул. "България" №57 по покана на кандидата за кмет на Смолян от коалицията
"Продължаваме промяната – Демократична България" Михал Камбарев. За период от 5 години... 

Компанията не е платила 15,4 млн. долара лихви по доларови облигации до края на 30-дневния гратисен
периодКитайският строителен предприемач Country Garden Holdings Co. за пръв път в историята си изпада в
несъстоятелност по доларови облигации, което подчертава, че е изпаднал в затруднение на фона на по-широката
криза с дълговете за недвижими имоти, която разтърси втората по големина икономика в све... 

Компанията е подкрепена от по-високите приходи от мобилни услуги и по-ниските цени на електроенергията в
скандинавските страниНорвежкият телекомуникационен оператор Telenor отчете печалба за третото тримесечие,
която се оказа над очакванията на анализаторите. Резултатите са подкрепени от нарастващите приходи от
мобилни услуги и по-ниските цени на електроенергията в скандинавските страни, предава Р... 

Дата: 24.10.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Икономическият растеж поставя Фед в трудна ситуация
Дата: 25.10.2023 13:22
Медия: Инфосток

Заглавие: Българският посланик в Токио Мариета Арабаджиева участва в семинар за дигитализацията и
иновациите
Дата: 25.10.2023 13:20
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Михал Камбарев от ПП-ДБ събира инвеститори от цял свят в Смолян
Дата: 25.10.2023 13:44
Медия: 24 Часа

Заглавие: Country Garden обяви фалит по доларови облигации
Дата: 25.10.2023 11:24
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Telenor надмина очакванията за печалбата си
Дата: 25.10.2023 14:12
Медия: Инвестор.БГ

https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/115335-ikonomicheskiyat-rastezh-postavya-fed-v-trudna-situatsiya
https://www.bta.bg/bg/bg-world/554377-balgarskiyat-poslanik-v-tokio-marieta-arabadzhieva-uchastva-v-seminar-za-digital
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/15967664
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/123200-country-garden-obyavi-falit-po-dolarovi-obligatsii
https://www.investor.bg/a/571-it-i-telekomunikatsii/383285-telenor-nadmina-ochakvaniyata-za-pechalbata-si


Инвеститорите изхвърлиха китайските акции с безпрецедентни темпове, напускайки втората по големина
икономика в света. Това се случва въпреки усилията на Пекин да стимулира растежа, като взема повече заеми, за
да финансира допълнителните разходи. Изтичането на чуждестранни фондове от така наречения пазар на А акции
в Китай навлезе в "безпрецедентен етап", пишат стратезите на Morgan Stanley. A-акции... 

Българската компания за бизнес софтуер ERP.BG предлага на фирмите да си създават собствени изкуствени
интелекти (Artificial intelligence - AI), съобщават от компанията. Изкуственият интелект ще е обучен в контекста на
техния бизнес, участващ пълноценно в комуникацията между екипите и интегриран с ERP системите им. Това
позволява той да придобие специализирано познание - например за процесите, прод... 

Ще бъдат отпуснати още 500 млн. лв. за капитализиране на предприятието, каза премиерът ДенковМинистерският
съвет реши да стартира строителството на 7-и блок в АЕЦ "Козлодуй". До 2033 г. България ще е готова с новия блок,
а до 2036 г. ще имаме и 8-и блок в атомната централа. Тези два блока ще са с по-голяма мощност, отколкото бяха
четирите, които страната ни затвори за влизане в ЕС. "Ще бъдат отпус... 

Жилищните заеми се увеличават с 18.8% на годишна база, а лихвите по тях остават най-ниски в ЕСБанковата
статистика към септември не показва някаква значима промяна в очерталите се през последните месеци
трендове. Кредитирането продължава да не стихва, депозитите обаче също се увеличават с аналогичен темп,
което запазва комфортната свръхликвидност на сектора и съответно не оказва практически никакъ... 

Александър Бочев, зам.-председател на НСНИ и Иван Велков, председател на FIABCI България, в "Бизнес старт",
25.10.2023Там, където динамиката на имотния пазар е много по-ниска, в по-малките градове, са възможни
понижения на цените. Всичко е функция на търсенето и предлагането. След като няма търсене, логично е цените
да започнат да намаляват. В тези градове няма и такъв пик на строителството, какъв... 

Средният лихвен процент по кредитите за нефинансовите предприятия до 1 млн. евро, договорени в левове, през
септември спада с 0,04 пр. п. до 4,09 процента, а по тези над 1 млн. евро нараства с 0,57 пр. п. до 4,57 процента,
съобщи БТА по данни на БНБ. Средният лихвен процент по кредитите до 1 млн. евро, договорени в евро, се
повишава с 0,21 пр. п. до 5,38 процента, а по кредитите над 1 млн. евро - ... 

Заглавие: "Фундаментално преосмисляне": Инвеститорите изхвърлят китайските акции въпреки новите усилия
за укрепване на икономиката
Дата: 25.10.2023 13:58
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Българската компания за бизнес софтуер ERP.BG предлага на фирмите да си създават собствени
изкуствени интелекти
Дата: 25.10.2023 13:54
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: 7-и и 8-и блок на АЕЦ "Козлодуй" ще бъдат много мощни и изградени по уникална технология
Дата: 25.10.2023 13:47
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: И през септември кредитирането бумти, а лихвите не помръдват
Дата: 25.10.2023 13:40
Медия: Капитал

Заглавие: Спад на жилищните цени в по-малките градове вече е възможен, в София – още не
Дата: 25.10.2023 13:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Лек ръст на лихвите по жилищните кредити отчита БНБ за септември спрямо август
Дата: 25.10.2023 14:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: ССИ предлага запазване на ставката от 9% ДДС за хотелите и ресторантите

https://financialtribune.bg/bg/analizi/fundamentalno-preosmislyane-investitorite-izhvarlyat-kitayskite-aktsii-vapreki-novite-usiliya-za-ukrepvane-na-ikonomikata/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/554402-balgarskata-kompaniya-za-biznes-softuer-erp-bg-predlaga-na-firmite-da-si-sazdava
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/323394-7-i-i-8-i-blok-na-aets-kozloduy-shte-badat-mnogo-moshtni-i-izgradeni-po-unikalna-tehnologiya
https://www.capital.bg/biznes/finansi/2023/10/25/4543617_i_prez_septemvri_kreditiraneto_bumti_a_lihvite_ne/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/123203-spad-na-zhilishtnite-tseni-v-po-malkite-gradove-veche-e-vazmozhen-v-sofiya-oshte-ne
https://www.dotbg.bg/article/15968103
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/554381-ssi-predlaga-zapazvane-na-stavkata-ot-9-dds-za-hotelite-i-restorantite


Удължаване с една година на срока на намалената ставка от 9% ДДС за ресторанти и хотели предлага Съюзът за
стопанска инициатива. Предложението идва във връзка с промените в данъчните закони, които ще се разглеждат
днес от Националния съвет за тристранно сътрудничество. Туристическият бранш, хотелиерите и ресторантьорите
понесоха най-тежкия удар от Ковид мерките. ССИ счита, че секторът има нужда от... 

Бизнесът не подкрепя предложението за разширяване на обхвата на определението за "трудови
правоотношения". БСК настоява това предложение да бъде оттеглено, тъй като е несъобразено с редица закони и
създава условия за произволно тълкуване, хаос, несигурност и непредвидимост за работодателите. Това се казва в
становище на работодателската организация по предлаганите от Министерство на финансите пром... 

Министърът на транспорта и съобщенията Георги Гвоздейков и министърът на туризма Зарица Динкова се
срещнаха с директора "Гражданска авиация" за Европа и Азия на корпорацията "Боинг" Марио Ебсим и
представители на Американската търговска камара. Основна тема на разговорите бе намиране на ефективни
решения и възможности за развитието на авиационната индустрия и туризма в България. "Увеличаването на ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

За 15 години от старта на Националната програма "Активиране на неактивни лица" към Агенцията по заетостта
ромските трудови медиатори са достигнали до близо 150 000 неактивни и обезкуражени хора, за да ги мотивират
да работят, съобщиха от Министерството на труда и социалната политика.В периода януари – септември 2023 г. те
са мотивирали над 9700 души, които са устроени на работа на субсидирани рабо... 

Това, което се случва на българския пазар на труда, може да бъде обобщено с думата промяна, заяви
изпълнителният директор на Adecco БългарияТова, което се случва на българския пазар на труда, може да бъде
обобщено с думата промяна и всички трябва да свикнем, че вчера няма да е същото като днес поради много
причини. Това заяви Надежда Василева, изпълнителен директор на Adecco България, по време на ... 

България оглави глобална класация за напредък в областта на върховенството на закона през 2023 г., съобщи
Еuractiv. Според World Justice Project, който публикува всяка година Индекса на върховенството на закона, през
2023 г. се наблюдава "глобална рецесия на върховенството на правото". Това е и наименованието на доклада за
тази година, като в него влизат 142 държави. Сред тях държавите членки на Е... 

Дата: 25.10.2023 13:03
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Ще се приравни ли гражданският договор на трудовия
Дата: 25.10.2023 12:02
Медия: Bunt

Заглавие: Министрите Гвоздейков и Динкова обсъдиха с представители на Боинг за развитието на
авиационната индустрия и туризма
Дата: 24.10.2023 22:56
Медия: Накратко

Заглавие: 150 000 роми са потърсили работа благодарение на медиатори от Агенцията по заетостта
Дата: 25.10.2023 11:52
Медия: Телемедиа

Заглавие: Н. Василева, Adecco: Служителите и уменията им - новата световна валута
Дата: 24.10.2023 14:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: България оглави глобалната класация за напредък в областта на върховенството на правото
Дата: 25.10.2023 14:02
Медия: Днес News

https://bunt.bg/%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D0%BB%D0%B8-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE/
https://nakratko.bg/category/26/255537/
https://telemedia.bg/bg/bylgarija/150-000-romi-sa-potyrsili-rabota-blagodarenie-na-mediatori-ot-agencijata-po-zaetostta
https://dbr.bg/7616
https://dnesnews.bg/2023/10/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F/


Нуртен Еминчауш, собственик на фирма от чернооченското село Паничково получи приза за женско
предприемачество – първо място в категорията "Най-успешна българка в бизнеса" на Първа инвестиционна
банка. Искам да благодаря на семейството ми и да отбележа, че това нямаше да е възможно без тях, тъй като ние
сме семейна фирма, за развитието на която работим всички, каза Нуртен Еминчауш. Тя управлява фир... 

Малко са нещата, които човек може да направи сам. Обикновено са ни нужни сподвижници и партньори. За да
намери дадена идея поддръжници, в повечето случаи трябва да сме в състояние да я "продадем", така че човекът
срещу нас да намери отговор на въпроса: "Какво полезно има в тази идея за мен? Защо да предприема действие в
една или друга посока?" Същото е и при правенето на политики. За да се намери ... 

Трудово възнаграждение се изплаща авансово или окончателно всеки месец на два пътиТрудово възнаграждение
се изплаща авансово или окончателно всеки месец на два пъти, доколкото не е уговорено друго.Ако трудовото
възнаграждение се изплаща на два пъти месечно – авансово и окончателно, забавата ще е налице, когато е
просрочена както датата за авансовото плащане, така и отделно датата на окончателното ... 

По-големи социални помощи ще получават най-бедните от 1 януари 2024 г. Това ще бъде резултат от увеличението
на линията на бедност. За настоящата година линията на бедност е 504 лв. А предложението на правителството е
за следващата година тя да бъде вдигната на 526 лв. Увеличението на линията на бедност в четвъртък ще бъде
обсъдено с работодатели и синдикати в Националния съвет за тристранно сътр... 

По данни на НОИ, средномесечният осигурителен доход за 2022 г. номинално нараства с 11,0% спрямо 2021 г., а в
реално изражение намалява с 1,8% при средногодишен хармонизиран индекс на потребителските цени Малко са
нещата, които човек може да направи сам. Обикновено са ни нужни сподвижници и партньори. За да намери
дадена идея поддръжници, в повечето случаи трябва да сме в състояние да я "продадем"... 

Хората с увреждания са подложени на различни предизвикателства, включително социални, икономически и
правни. Най-големите обаче са тези, които те срещат когато трябва да си намерят работа. Един от честите
предразсъдъци в обществото е подценяването на онова, което те могат да извършват. Резултът - част от тях се
оказват безработни. Това почти винаги не се дължи на техните физически ограничения – а ... 

Заглавие: Дама от Паничково с отличие "Най-успешна българка в бизнеса"
Дата: 25.10.2023 14:01
Медия: Арда Нюз

Заглавие: Без предложения в 12 без 5 при определянето на механизъм за максималния осигурителен доход!*
Дата: 25.10.2023 13:55
Медия: Мениджър

Заглавие: Какво се прави, ако не ни изплатят навреме заплатата
Дата: 25.10.2023 12:46
Медия: Pariteni

Заглавие: Бедните ще взимат по още пари след Нова година
Дата: 25.10.2023 12:32
Медия: Блиц

Заглавие: Ще работи ли формула при определяне размера на максималния осигурителен доход?
Дата: 25.10.2023 12:20
Медия: Econ

Заглавие: Как да включим хората с увреждания в пазара на труда?
Дата: 25.10.2023 12:10
Медия: Булевард България

Заглавие: Плюсовете от въвеждането на електронните ваучери за храна
Дата: 25.10.2023 11:40
Медия: Мениджър
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https://boulevardbulgaria.bg/articles/kak-da-vklyuchim-horata-s-uvrezhdaniya-v-pazara-na-truda
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От 1 януари 2024 работодателите вече ще могат да предоставят ваучери за храна в електронна форма на своите
служители. Ваучерите ще може да са под формата на карта (като дебитна/кредитна карта) или в изцяло виртуална
форма, например като мобилно приложение за разплащане. Това решение беше взето от българския парламент
по-рано тази година през юли, чрез промени в Закона за корпоративното подоходно о... 

Предложението на Министерство на финансите граждански договори по-лесно да се третират като трудови, което
ще вдигне сериозно данъчно-осигурителната им тежест, среща сериозни възражения. Българската стопанска
камара настоява предложението да бъде оттеглено, тъй като е несъобразено с редица закони и създава условия
за произволно тълкуване, хаос, несигурност и непредвидимост за работодателите, става... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Успешният капитализъм в България е свързан с хора и пари на Държавна сигурност"Телерик" е рожба на
"Кимкооп", той е продукт на ПГУ и научно-техническото разузнаванеСпасението на страната минава единствено
през тотална лустрация на руските зависимости в държавната администрация, казва в ексклузивно интервю пред
Faktor.bg Лъчезар ТасевЛъчезар Тасев е завършил радиоелектроника във Висшия машинно елек... 

Най-високопоставеният представител на Русия в ЕС - Кирил Логинов по всяка вероятност работи и за руското
външно разузнаване. Това съобщиха няколко европейски медии в общо журналистическо разследване с руския
разследващ сайт Досие.център. 48-годишният Логвинов е най-висшият представител на Русия в ЕС от септември
2022 г. Постът на официален посланик е вакантен, откакто Владимир Чижов беше отзован,... 

Харари - автор на бестселъри, сред които "Sapiens. Кратка история на човечеството" и "Homo deus. Кратка история
на бъдещето" - се присъедини към 90-те подписали изявлението, в което се изразява тревога от "елементи в
световната левица... досегашни наши политически партньори", които понякога са "оправдали действията на
Хамас". 47-годишният мъж, който напоследък е високопоставен политически активист... 

Израел ще откаже визи на представители на ООН заради позицията на генералния секретар Антонио Гутериш
относно палестинско-израелския конфликт. Това заяви постоянният представител на еврейската държава в
световната организация Гилад Ердан. Той призова Гутериш да се извини незабавно или да подаде оставка,
съобщава ТАСС. "Заради изявленията му (Гутериш) ще откажем да издадем визи на представители на... 

Заглавие: Бизнесът призова Асен Василев да се откаже от "удара" с гражданските договори
Дата: 24.10.2023 23:55
Медия: Фактор

Заглавие: Офицер от разузнаването: Всички агенти за руско влияние са артисти от школата на Станиславски и
Васил Терзиев е един от тях
Дата: 25.10.2023 11:33
Медия: Фактор

Заглавие: Представителят на Русия в ЕС е заподозрян за шпионаж
Дата: 25.10.2023 13:11
Медия: Свободна Европа

Заглавие: Ювал Харари: Левицатата в САЩ и Европа в миналото е подкрепяла Сталин, сега се оказва в съюз с
Хамас
Дата: 25.10.2023 13:04
Медия: Frog news

Заглавие: ИЗРАЕЛ ИСКА ГУТЕРИШ ДА СЕ ИЗВИНИ ИЛИ ДА ПОДАДЕ ОСТАВКА
Дата: 25.10.2023 12:50
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: Антонио Гутериш: Палестинските атаки не са дошли от нищото
Дата: 25.10.2023 10:12

https://faktor.bg/bg/articles/biznesat-prizova-asen-vasilev-da-se-otkazhe-ot-udara-s-grazhdanskite-dogovori
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https://www.svobodnaevropa.bg/a/shpionin-es-rusiya/32653346.html
https://www.frognews.bg/novini/iuval-harari-levitsatata-sasht-evropa-minaloto-podkrepiala-stalin-sega-okazva-saiuz-hamas.html
https://agencia-sliven.com/index.php?id=428232
https://news.bg/int-politics/antonio-guterish-palestinskite-ataki-ne-sa-doshli-ot-nishtoto.html


Палестинският народ е бил подложен на 56 години задушаваща окупация и "палестинските атаки не са дошли от
нищото", е заявил генералният секкретар на ООН Антонио Гутериш, според израелското издание "Аарец", пред 15-
членния Съвет за сигурност на ООН във вторник, след като ръководеното от "Хамас" Министерство на
здравеопазването в Газа съобщи за повече от 700 убити палестинци за 24 часа израелски въз... 

Убийството на Алексей Петров приключи кариерата на Кирил Петков София е бременна с два и половина
политически проекта. Първият – по реда на обявяването им – е проектът "Васил Терзиев". Цялата захаросана
нагласеност – на неговия уж американски успех в български условия – се разпадна в процеса на предизборната
кампания. Терзиев не даде никакъв отговор, още по-малко убедителен такъв, на документите з... 

[email protected] Централата на "Евронюз" в Лион проверява в момента какво се случва в телевизията
Напрeжението в медията е заради назначаването на програмен директор без координация от Франция Няма
вмешателство в съдържанието, казват обаче журналистите, останали в телевизията Дни преди местните избори тв
"Евронюз България" е разклатена от вътрешен скандал, при който 10-ина журналисти напускат по... 

Младата туркиня Бесте Сабри детронира с един замах Диана Любенова и Жени Марчева и стана новата водеща на
"Тази събота и неделя" в ефира на bTV. Рокадата се оказа много изненадваща, но със сигурност решението зад
нея не е случайно. Родената в Шумен Сабри започна работа в медията преди 3 години и оттогава кариерата й
върви доста стремглаво нагоре. Тя учи журналистика в Шотландия, а после завършва и... 

Къде беше спонсорът на ПП и кандидат за кмет Васил Терзиев, когато менторите му Кирил Петков и Асен Василев
наказваха София само защото се управлява от ГЕРБ? Това попита в интервю за БТВ радио Георги Георгиев,
председател на Столичния общински съвет и втори в листата на ГЕРБ-СДС за съветници. Той напомни как
кабинетът "Петков" спря финансиране за метрото, ВиК проекти и детски градини, както и оказ... 

Предвид факта, че групировката ТИМ участва в местните избори на страната на партия Алтернатива на гражданите
и опорката на пиарите на Благомир Коцев, че Дънката управлява община Варна публикуваме текст, в който
проследяваме развитието на ТИМ и Даниел Славов през годините. В сравнение с 2017 г. през 2023 г. промяна в
битието и житието на героите има, но незначителна. Бойко Борисов не е на власт и ... 

Медия: News.bg

Заглавие: Бизнесът на Васил Терзиев е контролиран от търговци на оръжие
Дата: 24.10.2023 23:06
Медия: Рикошет

Заглавие: Журналисти масово напускат тв "Евронюз България" - лошо управление или натиск върху
съдържанието
Дата: 24.10.2023 21:53
Медия: 24 Часа

Заглавие: Новата водеща на bTV, която детронира Диана Любенова и Жени Марчева, се оказа…
Дата: 25.10.2023 14:04
Медия: Луд спорт

Заглавие: Георги Георгиев: Къде беше спонсорът на ПП Терзиев, когато менторите му наказваха София и
орязваха метрото и ВиК?
Дата: 25.10.2023 14:03
Медия: Фактор

Заглавие: Тримата мускетари от ТИМ и д'Ънката – 6 години по-късно
Дата: 25.10.2023 13:51
Медия: Барометър

Заглавие: Адв. Петър Славов: Промяната започва с пълна ревизия на предишните управления на София
Дата: 25.10.2023 13:43
Медия: Труд

https://www.rikoshet.org/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%80/
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https://ludsport.net/809476/
https://faktor.bg/bg/articles/izbori-2023-georgi-georgiev-kade-beshe-sponsorat-na-pp-terziev-kogato-mentorite-mu-nakazvaha-sofiya-i-oryazvaha-metroto-i-vik
http://www.barometar.net/103202/
https://trud.bg/%D0%B0%D0%B4%D0%B2-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D1%81-%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%88%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F/


Презастрояването и небостъргачите са тежък проблем за столицата. Няма да участвам в безпринципни "сглобки"
и некоалции, казва пред Faktor.bg независимият кандидат за общински съветник на София Петър Славов. - Г-н
Славов, какво е усещането да сте единствен непартиен войн в битката за общински съветници на София? -
Всъщност битката трябва да бъде за повече каузи и цели, които да се отстояват в бъде... 

Като член на Европейския комитет на регионите мисля, че Монтана се включва в европейската политика,
съизмерва се със съвременните достижения. Можем да се похвалим с успешна реализация на много проекти. При
други условия нямаше да имаме пречиствателна станция за отпадни води, модерно депо за твърди битови
отпадъци. Това заяви кандидатът за кмет на Монтана за седми мандат Златко Живков. Ето какво о... 

Заглавие: Златко Живков, кандидат за кмет на Монтана за седми мандат: Делата говорят, направеното остава
Дата: 25.10.2023 13:25
Медия: 24 Часа

https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/15966597
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